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Dobrý den,

v souladu s inřormačním zákonem bych chtěl požádat starostu MOb o aktuální

informace ve věci úpravy vyhlášky rušení nočního klidu.

1. Kdy (stačí měsíc a rok) starosta NAPOSLEDY intervenoval na MMO vyhlášku

rušení nočního klidu?

2. Koho starosta v této věci kontaktoval NAPOSLEDY (jméno, příjmení,

funkce)?

3. Je o této intervenci někde záznam?

4. Jaký je aktuální stav vyjednávání s MMO?

Z pozice zastupitele a v souladu se zákonem o obcích se pak ptám starosty:

1. Pokud nikde není evidována intervence Hrabové, pak mě zajímá co pro

úpravy udělal náš starosta, když ho k tomu vyzval již v roce 2018 tehdejší

zastupitel:

"Ing. Dvořák tvrdí, Že to není jen problém Hrabové a vyzývá starostu, aby

tento problém projednal na Sboru starostů."

2. Co přesně náš starosta za Hrabovou vyjednával a s jakým úspěchem?

3. V jakém stavu je stížnost starostů, pokud se to projednávalo na Sboru

starostů?

4. Kdy a kdo opět obnoví jednání za Hrabovou s představiteli MMO?

Děkuji za odpověď.

S pozdravem,-

a „ “"A“,

po 17. 2. 2820 v 14:45 odesílatel Trávníček Igor <

ITravnícek©ostrava—hrabova.cz> napsal:
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na vedení města intervenují pravidelně a bez výjimky všichni starostové

městských obvodů. Přístup představitelů města je ale, bohužel, neměnný.

Projednávalo se to i na lednovém jednání sboru starostů, kde bylo panem

primátorem konstatováno, že vedení města názor nehodlá měnit.

*Igor Trávníček*

starosta

*Statutární město Ostrava*

Městský obvod Hrabová

Bažanova 174/4, 726 OO Ostrava—Hrabová

T: +420 599 420 121
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